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دختر کماندار سهمیه جهانی گرفت

 ساحلی بازان زیر ذره بین
افسران کنترل دوپینگ

رسولی ماکسیمایش را می فروشد

گیسا بایبوردی کماندار کامپوند ایرانی با مدال برنز کاپ 
آسیای تایلند سهمیه جهانی گرفت. در حالی که روزهای 
قبل دست کمانداران کامپوند و ریکرو ایران به مدال نرسید، 
گیسا بایبوردی صبح دیروز با شکست کماندار هندی با 
نتیجه 144-143 با مدال برنزش طلسم بی مدالی تیم ایران 
را شکست. او با این مدالش دو نشان زد، هم از تیم آبروداری 

کرد هم صاحب سهمیه بازی های جهانی چین شد.
بازی های جهانی که مختص رشته های غیرالمپیکی است و 

هر 4 سال یک بار برگزار می شود.

افسران کنترل دوپینگ، از ساحلی بازان در مرحله نهایی 
لیگ برتر والیبال به میزبانی عسلویه تست می گیرند.

مرحله نهایی ایــن رقابت ها با حضور 6 تیم سنگ آهن 
بافق، پارس جنوبی بوشهر، فولاد هرمزگان، شهداب یزد، 
پیکان بندر دیر و پاس بندر ترکمن از 6 تا 8 اسفندماه به 
میزبانی عسلویه برگزار می شود. افسران کنترل دوپینگ به 
درخواست فدراسیون با حضور در این مسابقه دو روزه، از 

ساحلی بازان تست می گیرند.

قهرمان پرتاب دیسک بازی های آسیایی هانگژو، ماشینش 
را می فروشد. حسین رسولی که بعد از مصاحبه انتقادی اش 
به رئیس فدراسیون دوومیدانی با حکم کمیته انضباطی 
چند ماهی از اردو تعلیق شد، با رأی کمیته استیناف چند 
روزی است دوباره اردونشین شده. او هرچند برای دردسر 
کمتر دیگر قید مصاحبه را زده تا بتواند در کمپ تمرین 
کند، اما این بار حرف هایش را در صفحه شخصی اش 
می نویسد. رسولی دو شب پیش، فروش ماشینش را در 
صفحه شخصی اینستایش، استوری کرد. همان ماشینی 
که با پاداش مدال طلایش خرید تا به قول خودش شب ها 
با آن در اسنپ کار کند. قهرمان پرتاب دیسک آسیا در 
اســتــوری اش با انتشار عکس ماشین مدل ماکسیمای 
سفیدرنگش نوشته: »برای رسیدن به مسابقات و تکرار 
مدالم در آسیا مجبورم ماشینم را بفروشم. دوستانی که 
قصد خرید دارن، دایرکت پیام بدن برای اطلاع از قیمت 
و مشخصات.« او درباره استوری اش می گوید: »فدراسیون 
یک قــرون هم پــول نمی دهد و من بــرای هزینه ورزشــم 
می خواهم ماشینم را بفروشم.« رسولی معتقد است بعد از 
فروش ماشین، با قرض زندگی را می گذراند:  »درست است 
که با ماشینم در اسنپ کار می کردم اما با فروش ماشینم 

برای گذران زندگی ام قرض می کنم.«

اخبار

پریسا غفاری/ تکراری ترین اتفاق فوتبال زنان دوباره رخ داد؛ خاتون 
بم دوباره نشان داد حالا حالاها قهرمان است. پرونده هفته ماقبل 
پایانی لیگ برتر فوتبال زنان در شرایطی بسته شد که خاتون بم برای 
یازدهمین دوره این رقابت ها، قهرمانی اش را مســـجل کند. برای 
خیلی ها شـــاید این قهرمانی قصه ای تکراری و خسته کننده شده 
باشد اما بمی ها هر سال تشنه تر از قبل برای قهرمانی می جنگند. 
فرقی نمی کند چند بازیکن از این تیم برود یا چه کسانی بیایند، مهم 
این است که این تیم DNA قهرمانی دارد. حالا خاتون بم یازدهمین 
قهرمانی اش را جشن می گیرد تا مردم مظلوم بم به آخرین چیزی که 

برای شان مانده حسابی افتخار کنند.
عاطفه رمضانی کاپیتان خاتون بم بعد از قهرمانی تیمش می گوید: 
»خوشـــحالم که دوباره کنار خانم جعفری بـــه موفقیت جدیدی 
رسیدیم. کم نیست تصاحب یازدهمین جام آن هم بدون حتی یک 
شکست. خیلی ها می گویند با رفتن تعدادی از بازیکنان، بم دیگر 
نمی تواند جام بگیرد، اما همه دیدند که سرمربی تیم چطور ما را به 

قهرمانی رساند. البته این موفقیت ها بدون هواداران معنایی ندارد. 
قبل از هر چیز، از هواداران عزیزمان تشکر می کنم که همیشه کنار 
ما هستند و با حمایت فوق العاده شان به ما انرژی می دهند. این برد 
را به همه شما تقدیم می کنم چون بدون شما این موفقیت ها هیچ 
معنایی ندارد.« به نظر او بازی با ملوان برای خاتون بم حکم مرگ 
و زندگی داشـــت: »این بازی حکم مرگ  و زندگی داشـــت. واقعاً به 
بچه های تیم افتخار می کنم. همه با غیرت و تمام توان جنگیدند. 
چون می دانستیم که برنده اش جام قهرمانی را بالای سر می برد. 
ما سعی کردیم نکات فنی ای را که کادر از ما خواسته بود به بهترین 

شکل پیاده کنیم و خوشحالم که نتیجه اش را گرفتیم.«
کاپیتان تیم خاتون بم از سخت ترین رقبای تیمش در لیگ صحبت 
می کند: »سپاهان و ایستا کردستان کنار گل گهر سیرجان تیم های 
خوبی بودند که بازی های ســـختی مقابل شـــان داشـــتیم ولی با 
سپاهانی ها تا روزهای آخر برای قهرمانی جنگیدیم. در هر صورت 
تیم قدرتمند ادامه داد تا به جام رسید.از هم تیمی هایم و سرمربی 

عزیزمان تشکر می کنم که باعث شـــدند این فصل را به خوبی 
تمام کنیم.«

این تیم برای سومین بار در لیگ باشگاه های آسیا شرکت می کند.
عاطفه رمضانی دراین باره نیز گفت: »بار اول که نوع برگزاری آن 
فرق می کرد، پارسال هم آزمایشی برگزار شد و حالا هم که لیگ 
قهرمان قهرمانان آسیا؛ کار خیلی سخت تر شده ولی ما بدنبال 
تاریخ سازی دیگری هســـتیم. توقعات از تیم ما بالا رفته و ما در 
لیگ قهرمانان بدنبال این هستیم هم فوتبال زنان ایران را به رخ 

آسیا بکشیم وهم سطح فنی و تکنیکی خودمان را بالا ببریم.«
این بازیکن که با تیمش در مرحله یک چهارم نهایی به مصاف 
کره ای ها می رود؛ معتقد است: »ما با کره ای ها پیش از این بازی 
داشـــتیم ولی درفصل های قبل لیگ قهرمانان شـــرایط تیم ما 
خوب نبود چراکه چند بازیکن مبتلا به آنفولانزا داشتیم و مصدوم 

هم داشتیم. نتوانســـتیم با تمام قوا به جنگ آنها برویم و 2 بریک 
باختیم ولی در حال حاضر فکر می کنم توانمندی های بازیکنان مان 

بالاتر رفته و با تجربیاتی که در میادین بین المللی بدست آورده ایم 
توانایی شکست کره ای ها را داریم. امیدوارم با دعای مردم در آنجا 

هم موفق شویم.«

کاپیتان رمضانی: به دنبال تاریخ سازی دیگری هستیم
خاتون بم DNA قهرمانی دارد

روشن: استقلال آزمایشگاه شده!
کجای دنیا مربی جدید تا پایان فصل روی نیمکت نمی نشیند؟

باشگاه استقلال در حال برداشـــتن گام های نهایی برای جذب والتر 
ماتزاری، سرمربی ایتالیایی است. آبی پوشان پس از سه هفته مذاکره 
با این مربی باتجربه، اکنون به توافق نهایی نزدیک شـــده اند و حالا 
رســـانه های ایتالیایی نیز این موضوع را تأیید کرده اند. نیکولو شیرا، 
خبرنگار معروف گاتزتا دلو اسپورت، در توئیتی رسمی اعلام کرده که 
توافق بین استقلال و ماتزاری تقریباً نهایی شده است.  طبق گزارش 
شیرا، باشگاه استقلال پیشـــنهاد خود را برای جذب ماتزاری افزایش 
داده و قراردادی تا ژوئن ۲0۲۷ با دســـتمزدی مجموعـــاً ۴.۵ میلیون 
یورو به او ارائه کرده است. انتظار می رود که روز سه شنبه جلسه ای در 
تهران برگزار شود تا توافق به طور رسمی نهایی شود. به نظر می رسد 
مدیران استقلال تمام تلاش خود را به کار گرفته اند تا این سرمربی را 
برای نشستن روی نیمکت تیم متقاعد کنند و اکنون 
تنها جزئیات نهایی باقی مانده است.  نکته مهم در 
این مذاکرات، زمان شروع کار ماتزاری است. هنوز 
مشـــخص نیســـت که او از همین فصل 
هدایت استقلال را بر عهده خواهد گرفت 
یا اینکه از ابتدای فصل آینده 
این مســـئولیت را بـــر دوش 
خواهد کشـــید. بـــا توجه به 
شرایط استقلال در لیگ برتر 
و لیـــگ نخبگان آســـیا، حضور 
زودتر او می تواند کمک شایانی به 
تیم کند اما باید دید که این سرمربی باتجربه چه 

تصمیمی خواهد گرفت.

ماتزاری با ۴.۵ میلیون یورو در استقلال

حامد جیرودی/ آن طور که استقلالی ها اعلام 
کرده اند، این باشـــگاه مراحل نهایی مذاکره با 
والتر ماتزاری را پشت ســـر می گذارد و این مربی 
مشـــهور ایتالیایی، به عنوان ســـرمربی جدید 
آبی پوشـــان پایتخت معرفی خواهد شد. با این 
حال، نکته ای که در قرارداد ماتزاری وجود دارد، 
این اســـت که او اعلام کرده تـــا پایان فصل روی 
نیمکت اســـتقلال نمی نشیند و دســـتیارانش 
روی نیمکت حضور خواهند داشت و خودش از 
روی سکوها، بر عملکرد آبی ها نظارت می کند. 
هرچند که مســـئولان اســـتقلال به دنبـــال این 
هستند که ماتزاری را راضی کنند که بعد از چند 

بازی روی نیمکت هم بنشیند!
حسن روشـــن ســـتاره فوتبال ایران در دهه 50 
و پیشکســـوت آبی ها، درباره تغییرات نیمکت 
اســـتقلال به »ایران« گفت: »من هرچه بگویم، 
آدم بد داستان می شوم، اما معتقدم استقلال 
باید با سهراب بختیاری زاده ادامه می داد. این تیم 
با بردی که مقابل الریان به دست آورد، نشان داد 
که مشکل فنی خاصی ندارد و بازیکنان این تیم، 
فقط یک بزرگ تر و آقابالاسر به عنوان سرمربی 

می خواهند که زیر نظر او کار کننـــد و بازی ها را 
پیش ببرند. آنها می خواهند دیده شوند و به تیم 
ملی راه پیدا کنند. برای همین مجبورند که خوب 
بازی کنند. به نظرم سهراب و محمد نوازی برای 
کادرفنی استقلال کافی بودند. با اینکه الان هر 
مربی جدیدی بیاید و بخواهد تاکتیک جدیدی 
را اســـتفاده کند، زمان زیادی لازم دارد و فصل از 
دســـت می رود. مثلاً رامین رضاییـــان که تا الان 
با این ســـبک بازی می کرده، نمی تواند دســـتور 
تاکتیکی مربی جدید را اجرا کند و برای همین 

مربی جدید احتمال موفقیتش کم است.«
او ادامه داد: »به نظر من استعفای بختیاری زاده 
اشتباه بود و متأســـفانه از ابتدای فصل اشتباه 
پشت اشتباه در استقلال رخ داده است. از رفتن 
جواد نکونام تـــا الان. من نمی گویم نکونام طلا 
بود، ولی چون تیم را خودش بسته بود و همه جا 
می گوید اگر مانده بود، تیم را قهرمان می کرد. او 
باید می ماند تا خودش نشان دهد آیا ماندنش به 

نفع تیم بوده یا نه.«
روشن درباره اینکه قرار است دستیاران ماتزاری 
روی نیمکت بنشینند و خودش از روی سکوها 

بر عملکرد استقلال نظارت کند، چنین واکنشی 
داشـــت: »من تا به حال چنین شرط و شروطی 
را از جانب یک مربی برای پیوســـتن به یک تیم 
نشنیده بودم. این همه مربی خارجی به فوتبال 
ایران آمده اند و پول هـــای تیم های ما را گرفته و 
برده اند، ولی چنین شرطی نداشته اند. کجای 
دنیا سرمربی جدید تا پایان فصل روی نیمکت 
نمی نشیند؟ سؤال من این است که چه کسانی 
این شروط را پذیرفته اند؟ آقای نظری جویباری، 
خانم شجاعی، آقای اسدی یا بقیه اعضای هیأت 
مدیره؟ آیا کمیته فنی دارند یا با دو نفر مشورت 
کرده اند یا فقط دوست داشـــتند او را بیاورند؟« 
این مهاجم پیشـــین اســـتقلال عنوان کرد: »از 

الان نمی شود عملکرد یک مربی را قضاوت کرد، 
ولی آن طور که من شنیده ام، ماتزاری حدود 760 
بازی ســـرمربی بوده که حـــدود 200 و خورده ای 
را برده و بقیه را مســـاوی کرده یا باخته اســـت. 
سؤال دیگر اینکه اگر خوب است، چرا بیکار بوده 
است؟ استقلال تبدیل به لابراتوار )آزمایشگاه( 
شده است. دستیارانش روی نیمکت بنشینند 
و خودش از بالا نگاه کند و بعداً که بازی ها تمام 
شـــد، تیم را خودش ببنـــدد. آیـــا می داند کدام 
بازیکن می ماند یا مـــی رود؟ یک مربـــی ای این 
کار را می کند که بازیکنانش قرارداد چندســـاله 
داشته باشند. امیدوارم موفق باشند، ولی چنین 

برنامه ای در بقالی هم پیدا نمی شود!«


